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Till: Funktion SD23 Hagersten-Liljeholmen officiella postlada
Ämne: VB: Medborgarförslag

Hej kära förvaltning, 

Jag skulle vilja lämna ett förslag till nämnden om fler padelbanor i Vinterviken. Efterfrågan i området har ökat markant och väntetiderna för att 
få spela blir bara längre. Det höga trycket gör nu att fler tvingas vända på grund av köer och att det på sikt gör att vissa kan dra sig för att besöka 
vintervikens fina utbud. Fler antal banor utökar möjligheten till ett liv i rörelse och på sikt leder det till en bättre folkhälsa. 

Hoppas på att höra från er! 

Med vänlig hälsning, 
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Till: Funktion SD23 Hagersten-Liljeholmen officiella postlada
Ämne: VB: Medborgarförslag

Hej! Bygget av tre padelbanor i Vinterviken måste vara en av stadens mest framgångsrika initiativ för 
främjande av spontanidrott. Det är fullt på banorna från morgon till kväll. Många köar en timma eller två för 
att få spela. Jag föreslår att staden bygger fler banor på platsen. De kommer garanterat att användas. 
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Till: Funktion SD23 Hagersten-Liljeholmen officiella postlada
Ämne: VB: Fler Padelbanor i Vinterviken

Hej kära förvaltning, 

Jag skulle vilja lämna ett förslag till nämnden om fler padelbanor i Vinterviken. Efterfrågan i området har ökat 
markant och väntetiderna för att få spela blir bara längre. Det höga trycket gör nu att fler tvingas vända på grund av 
köer och att det på sikt gör att vissa kan dra sig för att besöka vintervikens fina utbud. Fler antal banor utökar 
möjligheten till ett liv i rörelse och på sikt leder det till en bättre folkhälsa. En hyfsat liten kostnad per medborgare 
men med stor effekt över kort och lång tid.  

Hoppas på att höra från er! 

Med vänlig hälsning  

Padelspelare 🎾
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Till: Funktion SD23 Hagersten-Liljeholmen officiella postlada
Ämne: VB: Padelbanor vinterviken

”Hej kära förvaltning, 

Jag skulle vilja lämna ett förslag till nämnden om fler padelbanor i Vinterviken. Efterfrågan i området har 
ökat markant och väntetiderna för att få spela blir bara längre. Det höga trycket gör nu att fler tvingas vända 
på grund av köer och att det på sikt gör att vissa kan dra sig för att besöka vintervikens fina utbud. Fler antal 
banor utökar möjligheten till ett liv i rörelse och på sikt leder det till en bättre folkhälsa. 

Hoppas på att höra från er!” 
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Till: Funktion SD23 Hagersten-Liljeholmen officiella postlada
Ämne: VB: Padelbanor i Vinterviken

Hej förvaltning, 
först och främst vill jag tacka (och många med mig vet jag) för den fantastiska möjligheten vi har fått att spela padel 
utomhus i Vinterviken! 
Jag skulle vilja lämna ett förslag till nämnden om fler padelbanor i viken. 
Efterfrågan har ökat markant och väntetiderna för att få spela har, i snabb takt, blivit längre och längre ‐ även på 
dagtid. Det höga trycket gör att fler tvingas vända på grund av köer och att det på sikt gör att vissa drar sig för att 
besöka vintervikens fina utbud.  
Mitt förslag handlar om fler banor som man betalar för. Ett par tre betalbanor skulle utöka möjligheten för fler att få 
spela. Min känsla är att fler gratisbanor nog inte skulle avhjälpa situationen, utan med tid bara bygga upp läget till 
samma nivå igen. 

Hoppas att förslaget kan övervägas och att jag kan få återkoppling om inte alltför länge. 

Med vänlig hälsning, 



Skickat: den 11 maj 2020 20:41
Till: Funktion SD23 Hagersten-Liljeholmen officiella postlada <hagersten-
liljeholmen@stockholm.se>
Ämne: Padel och tennisbanor Vinterviken

Hej kära förvaltning,

Jag skulle vilja lämna ett förslag till nämnden om fler padelbanor och tennisbanor i 
Vinterviken. Efterfrågan i området har ökat markant och väntetiderna för att få spela blir 
bara längre. Det höga trycket gör nu att fler tvingas vända på grund av köer och att det på 
sikt gör att vissa kan dra sig för att besöka vintervikens fina utbud. Fler antal banor utökar 
möjligheten till ett liv i rörelse och på sikt leder det till en bättre folkhälsa.
Jag tror även på att 4-6 st. extra banor med åretrunt (inbyggd) spel skulle vara ett bättre 
alternativ där kommunen kan ta betalt för dessa banor. Då kan även ungdomar fortsätta 
spela gratis och vi seniorer som kan betala för oss få bokade tider istället för att vända hem 
pga att kön är för lång. 

Det behövs 1-2 extra tennisbanor. 

Hoppas på att höra från er!



Skickat: den 12 maj 2020 05:37
Till: Funktion SD23 Hagersten-Liljeholmen officiella postlada <hagersten-liljeholmen@stockholm.se> Ämne: 
Padelbanor

Hej kära förvaltning,

Jag skulle vilja lämna ett förslag till nämnden om fler padelbanor i Vinterviken. Efterfrågan i området har ökat 
markant och väntetiderna för att få spela blir bara längre. Det höga trycket gör nu att fler tvingas vända på grund 
av köer och att det på sikt gör att vissa kan dra sig för att besöka vintervikens fina utbud. Fler antal banor utökar 
möjligheten till ett liv i rörelse och på sikt leder det till en bättre folkhälsa.

Hoppas på att höra från er!

Med vänlig hälsning,



Funktion SD23 Hagersten-Liljeholmen officiella postlada 
VB: Padelbanor
den 12 maj 2020 15:11:44

Hej förvaltningen,
Jag skulle vilja lämna in ett förslag till nämnden för fler padelbanor i Vinterviken. Just nu är det
ibland kö på upp till 2 h.
Det ser ut som det finns plats att bygga fler.
Intresset är stort och vårat område blir aktivt.
Vill man få in pengar till detta skulle man även kunna bygga en kiosk. Då många väntar länge tror
jag den skulle gå som smort.

Med vänlig hälsning

mailto:hagersten-liljeholmen@stockholm.se

